
Interpelacja nr 8
Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek

z dnia 2 listopada 2022 r.
w sprawie zwiększenie częstotliwości kursowania oraz poprawy jakości taboru

linii tramwajowej nr 22
(z inicjatywy Aleksandry Klimont-Bodzińskiej)

Pan Marcin Kluś
Przewodniczący Rady Dzielnicy
Praga-Południe m.st. Warszawy

Szanowny Panie Przewodniczący,
zwracamy się z zapytaniem o możliwość zwiększenia częstotliwości kursowania
tramwajów linii 22 w godzinach szczytu oraz zmiany taboru na nowocześniejszy.

Uzasadnienie

Zwrócili się do nas studenci z prośbą o pomoc w ważnej dla nich sprawie. Młodzież
oraz mieszkańcy Kamionka proszą o podjęcie działań na rzecz poprawy komunikacji
pomiędzy Kamionkiem a ścisłym centrum Warszawy. Tramwajem, który łączy
bezpośrednio centrum stolicy, gmachy użyteczności publicznej, a również największe
ośrodki akademickie Warszawy - miejsca ważne dla społeczności akademickiej oraz
mieszkańców Kamionka - jest tramwaj nr 22. W godzinach szczytu tramwaj ten jest
przepełniony. Nie tylko nie ma gdzie usiąść, podróżujący są stłoczeni, ale czasem nie
można wręcz dostać się do środka pojazdu. Tabor obsługujący tę linię to pojazdy w
większości stare, niewygodne, bez klimatyzacji. Osoby z niepełnosprawnościami,
osoby starsze, osoby z małymi dziećmi mają ogromny kłopot z dotarciem do centrum

Prosimy o podjęcie stosownych działań na rzecz zwiększenia częstotliwości
kursowania tramwajów linii 22 oraz skierowania na tę trasę nowszego, bardziej
przestronnego i wygodniejszego taboru. Pragniemy zwrócić uwagę, że w godzinach
szczytu zbyt mało kursów jest realizowanych pojazdami niskopodłogowymi.
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